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.INLEIDING.

Beste leden,

Meer voor minder. Dat is de titel van het beleidsplan van de A.S.V.A. alumnivereniging van
2024. In 2016 is de alumnivereniging nieuw leven ingeblazen met als doel oud-medewerkers
en -bestuursleden van ASVA met elkaar te verbinden. In 2024 gaan we veel leuke dingen
organiseren, en daarbij ook ons huishoudboekje op orde brengen, op weg naar duurzame
financiën en degelijk alumnibeleid.

Voor jullie ligt het negende beleidsplan van de A.S.V.A. Alumnivereniging, voor alle
oud-activo’s van A.S.V.A., O.B.A.S., de Studentenunie, de ASVA Studentenunie én de ASVA
Studentenvakbond. De A.S.V.A. Alumnivereniging heeft als doel het netwerk van
oud-ASVA-activo’s bruisend te houden.

2023 was een goed jaar voor de alumnivereniging, met nieuwe leden en bestuursleden. We
hebben inhoudelijke activiteiten georganiseerd, gepicknickt en geborreld. Meer hierover lees
je in het Jaarverslag 2024.

In 2024 gaan we verder met het netwerk van alumni te versterken en samen te brengen.

Het 9ebestuur der A.S.V.A. Alumnivereniging,

Amy Renckens – Voorzitter
Judith Crabbendam - Secretaris
Fiere Bonnerman - Penningmeester
Jan Jetze Beitler - Algemeen Bestuurslid
Lisanne Wichgers - Algemeen Bestuurslid
Alba van Vliet - Algemeen Bestuurslid



.1. ORGANISATIE.

.1.1 LIDMAATSCHAP.

Op dit moment heeft de A.S.V.A. Alumnivereniging 90 leden. We zetten in op het behoud van
dit aantal leden. Verder laten we ons ledenbestand organisch groeien. Sinds 2017 krijgen
aftredende ASVA-bestuursleden én vertrekkende ASVA-medewerkers het eerste halfjaar
lidmaatschap cadeau. We zijn in 2023 begonnen om deze constructie te evalueren, en gaan
in 2024 verder evalueren en waar nodig aanpassen. Zo zien we een eventuele mogelijkheid
in een eenvoudigere jaarlijkse gift van ASVA aan A.S.V.A., waardoor administratieve
rompslomp voorkomen zou kunnen worden. Ook zou zo de samenwerkingen tussen de
Alumnivereniging en ASVA beter uit te leggen zijn aan wisselende ASVA besturen.

In 2022 heeft de A.S.V.A. alumnivereniging haar jaarlijkse contributie verlaagd naar €12,50.
Deze contributie houden we in 2024 aan. Wel willen we onderzoeken of de incassocyclus
vergemakkelijkt kan worden en evalueren hoe we omgaan met leden die gedurende het jaar
lid worden.

In 2024 gaan we overstappen van bank, omdat we in 2023 tegen problemen met ING
aanliepen. We maken daarin een duurzamere keuze.

.1.2 ACTIVOBELEID.

Het activobeleid van de A.S.V.A. Alumnivereniging heeft als doel bestaande leden te
behouden, betrekken en activeren. Daarnaast is het gericht op het verder laten groeien van
het ledenbestand.

Door een actieve rol in de inwerkperiode van nieuwe ASVA-bestuursleden in te nemen via de
A.S.V.A. inwerktraining én door A.S.V.A. oud-besturenborrrel ook in 2024 weer te
organiseren, willen we ASVA actief betrekken bij de activiteiten en werkzaamheden van de
alumnivereniging. Daarnaast sluiten ASVA-bestuursleden met de alumni-portefeuille daar
waar mogelijk aan bij de bestuursvergaderingen van de alumnivereniging.

Tijdens alumni-activiteiten bleek het gebruik van QR-codes een zeer effectief middel voor de
inschrijving van nieuwe leden. In 2024 zorgen we ervoor dat bij elke alumni-activiteit een
QR-code naar onze inschrijfpagina aanwezig is, zodat niet-leden zich op een laagdrempelige
manier kunnen inschrijven.

Alumnus Marianne Heesen heeft aangeboden te helpen contact te krijgen met
oud-ASVA-activo’s die wat verder van ons afstaan.

● A.S.V.A & ASVA: De alumnivereniging zal het komende jaar de samenwerking met
ASVA voortzetten en pogen te versterken;

○ We organiseren diverse vergaderingen samen met ASVA-bestuursleden om
afspraken te maken en gezamenlijke alumni-evenementen te organiseren.

○ We zoeken een manier om het netwerk van de alumnivereniging meer
waardevol te laten zijn voor ASVA.



● Op dit moment bestaat er een overeenkomst dat ASVA het eerste halfjaar contributie
sponsort van vertrekkende activo’s. Daarnaast betaalt ASVA mee aan activiteiten die
gezamenlijk worden georganiseerd, zoals de oud-besturen- en activo-borrel in het
najaar. In 2023 zijn we begonnen met het ASVA-bestuur te praten over een
eenvoudigere subsidierelatie tussen de ASVA studentenvakbond en de ASVA
Alumnivereniging. Dit kan bijvoorbeeld in de vorm van een vast bedrag per jaar of
een vast bedrag per lid van de ASVA Alumnivereniging. Hier gaan we dit jaar verder
over praten in de hoop dat in 2025 de subsidierelatie vereenvoudigd kan worden. De
begroting voor 2024 gaat uit van de bestaande afspraken.

● Ledenwerving: Tijdens de activiteiten van de alumnivereniging worden er actief
nieuwe leden geworven. We hebben gemerkt dat het werken met QR-codes die
leiden naar het aanmeldformulier goed werkt. Ook kunnen we van het aanbod van
alumnus Marianne gebruik maken om oud-ASVA-activo’s te bereiken en betrekken
die wat verder van ons afstaan.



.2. COMMUNICATIE.
E-mail is voorheen een van de meest effectieve manieren gebleken om onze leden te
benaderen, dus dit blijven we dit jaar ook gebruiken. Daarvoor zullen we de
contactgegevens - met name de e-mailadressen en telefoonnummers - van onze leden
updaten en aanvullen.

De Whatsappgroep van de A.S.V.A. alumnivereniging is een mooi medium waarin enerzijds
de alumnivereniging leden kan bereiken en anderzijds alumni met elkaar in contact en
gesprek komen. Hier blijven we in 2024 ook weer gebruik van maken. Ook houden we de
Whatsappgroep up-to-date: nieuwe leden worden (als zij dat willen) aan de chat
toegevoegd.

In de Whatsappgroep zitten ook veel mensen die niet lid zijn, maar nog wel af en toe naar
evenementen komen. Ook daarom blijft de Whatsappgroep belangrijk, omdat we hen graag
op de evenementen zien en daar ook kunnen vragen of ze lid zijn/willen worden.

● E-mail: Net als voorgaande jaren verstuurt de alumnivereniging voor iedere activiteit
per e-mail een uitnodiging naar alle leden;

● WhatsApp: We blijven gebruikmaken van de Whatsappgroep;
○ Nieuwe leden worden aan de groep toegevoegd en de groep wordt onder de

aandacht gebracht bij bestaande leden
○ We doen een oproepje in oude ASVA-Whatsappgroepen dat er een

alumniapp is
○ ASVA maakt tegenwoordig gebruik van Whatsapp communities, waar

verschillende groepen onder één grotere community kunnen worden
geplaatst. Omdat de alumniapp nu onderdeel is van deze community,
kunnen leden van de andere talrijke ASVA appgroepen de alumniapp nu
laagdrempeliger/beter bereiken.

● Website: De webpagina van de alumnivereniging geeft algemene informatie over
onze Alumnivereniging.

○ De alumnivereniging plaatst haar jaarverslag en nieuwe beleidsplan op de
webpagina.

● Mond-tot-mondreclame: In de promotie van activiteiten maken we gebruik van het
netwerk van onze leden om oud-ASVA-activo’s te betrekken die (nog) geen lid zijn
van de alumnivereniging.



.3. ACTIVITEITEN.
De belangrijkste functie van de alumnivereniging is het bij elkaar brengen van het rijke
ASVA-, OBAS- en Studentenunie-netwerk en zo het in leven houden van de ASVA-historie.
De alumnivereniging doet dit hoofdzakelijk door middel van het organiseren van activiteiten.

De A.S.V.A. Alumnivereniging zal in 2024 aan de slag gaan met de organisatie van
de volgende activiteiten:

Basisactiviteiten:

1. Februari - ALV in café Orloff. Daar kunnen we niet alleen
vergaderen, maar ook een borrel organiseren met mogelijkheid tot
spelletjes.

2. N.t.b. - Inhoudelijk evenement, zoals een museum. Historische
rondvaart of verzetsmuseum.

3. N.t.b. - Wijnproeverij
4. Najaar - Oudbesturenborrel voor alle alumni
5. Najaar - Alumniweekend

Zoals de titel al aangeeft, focussen we dit jaar op iets minder evenementen, maar
willen we proberen per evenement meer leden te trekken.

Overige activiteiten:

De alumnivereniging zal op verzoek van leden ‘kleine’ activiteiten organiseren. Ook in 2024
staat de alumnivereniging open voor kleine, extra activiteiten die vanuit de leden of het
bestuur geïnitieerd of aangevraagd worden. Voorgaande jaren is er bijvoorbeeld een aantal
keer een wielertocht georganiseerd, en af toe een spontane borrel. Net als voorgaande
jaren geldt: als er animo voor is, organiseert of faciliteert de alumnivereniging dit.

Middels Google Forms willen we in de Whatsappgroep ideeën verzamelen voor activiteiten,
en peilen hoeveel animo er is voor activiteiten.



Organisatie.
.Bestuur.

Amy Renckens, voorzitter
Judith Crabbendam, secretaris
Fiere Bonnerman, penningmeester
Lisanne Wichgers, algemeen bestuurslid
Jan Jetze Beitler, algemeen bestuurslid
Alba van Vliet, algemeen bestuurslid

.Kascontrolecommissie.

Peter Saalbrink
Abigail Tjhay


